
Een week  uit  het  leven  van  een  
Duizendpoot

Achter  deze  pagina  vind  je  zeven  maal  de  beschrijving  van  een  week  uit  het  leven  van  een  Duizendpoot.
Het  begint  met  de  agenda  van  een  bepaalde  bestuurder  en  op  de  achterzijde  daarvan  is  een  extra  toelichting  en/of  

meer  informatie  te  vinden.
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Toelichting  op  mijn  agenda
Deze  week  bevat  voor  mij  toevallig  veel  van  mijn  standaardtaken:  De BV 
voorbereiding  (maar  dat  is  ook  elke  week),  ALV voorbereiding,  en  wat  
externe  represenaties.  Ik heb  vrij  weinig  standaardtaken,  maar  sommige  
kunnen  wel  veel  tijd  in  beslag  nemen.  Hierdoor  is  het  heel  moeilijk  te  
zeggen  wat  ik 'over  het  algemeen  doe',  ik kan  heel  druk  zijn  met  een  
ALV voorbereiding,  of  allerlei  losse  dingen  doen  omdat  er  niet  zoveel  
verplichtingen  zijn  op  dat  moment.

Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
BV: Deze  week  was  Dave  ziek  en  hebben  we heel  veer  geschrapt  wat  we 
met  z'n  allen  moesten  bespreken,  waardoor  we een  uur  eerder  klaar  
konden  zijn.

Ik was  heel  moe  tijdens  de  soos- avond  en  ben  dus  even  op  kantoor  
gaan  slapen  vlak  voor  m'n  late  dienst

Woensdag
De Bavariabestelling  is  normaal  Dave's  taak,  maar  hij  was  ziek  dus  deed  
ik het

Donderdag
Het  was  helemaal  niet  de  bedoeling  om  het  de  dag  ervoor  zo  laat  te  
maken,  maar  dat  was  toch  een  beetje  mislukt,  vandaar  dat  ik door  m'n  
wekker  heengeslapen  ben  en  erg  laat  op  Biton  was.

Ik heb  ook  een  deel  van  Dave's  wijk  aan  rubicons  rondgebracht.

Ik had  ook  nog  deurwachtdienst  om  1u  en  Indur  had  daarom  het  begin  
van  mijn  tapdienst  overgenomen.  Tegen  die  tijd  was  het  niet  meer  
nodig,  maar  er  waren  drie  zatte  Veritijnen  in  het  pand,  waar  ik voor  die  
tijd  toen  maar  even  op  gebaby- sit  heb.

Zaterdag
Omdat  ik 15:50  wakker  werd  en  om  14u  op  Biton  moest  zijn,  was  het  
heel  fijn  dat  ik na  het  schoonmaken  nog  even  naar  huis  kon  om  te  
douchen.

Wat ik normaal  ook  wel  eens  doe

Elke  dag
De vissen  voeren.  's  Ochtends  als  ik binnenkom  haast  ik me  meestal  



naar  Millyways  om  de  vissen  te  eten  te  geven  zodat  zij  weer  vlijtig  spijs  
kunnen  verteren.

Mail lezen.  Er komt  van  alles  op  je  af  waar  je  op  moet  reageren  of  iets  
mee  moet.  De mails  die  ik krijg  gaan  voornamelijk  over  de  media,  het  
CBL, de  FUG en  externe  contacten.

Elke  week
De BV voorbereiden  en  leiden.  Een BV duurt  standaard  4 uur.  Dat  
hebben  we na  een  paar  BV's met  elkaar  afgesproken  en  betekend  dat  ik 
wat  meer  voorbereiding  heb,  waarin  de  dingen  die  we moeten  bespreken  
op  volgorde  van  urgentie  en  relevantie  zet,  van  te  voren  bedenk  hoeveel  
tijd  we over  een  puntje  gaan  doen  en  bijhoud  of  dit  ook  ongeveer  klopt.  
Het  is  heel  prettig  om  te  weten  wanneer  je  klaar  bent.

Squashen  doen  we voor  de  BV, dit  lukt  mij  lang  niet  elke  week  omdat  ik 
nogal  wat  waarde  hecht  aan  m'n  nachtrust  en  vaak  moeilijk  uit  bed  kom

Elke  2  weken
FUG veragderingen  zijn  over  het  algemeen  eens  in  de  2 weken,  maar  dat  
kan  ook  meer  zijn  als  een  week  niet  goed  uitkomt.  Hierin  worden  zaken  
besproken  die  alle  verenigingen  aangaan  en  is  er  ook  een  standaard  
rondje  verenigingen  waarbij  je  hoort  wat  er  op  de  overige  5 FUG 
verenigingen  is  gebeurd

Elke  maand
ALV voorbereiden  en  leiden.  Dit  houdt  in  dat  ik zorg  dat  de  puntjes  die  
gebracht  worden  voorbereid  en  goed  doordacht  worden.  Dit  kan  ik 
doen,  of  iemand  die  er  meer  affiniteit  mee  heeft  of  waarbij  het  met  zijn  
(m/v)  functie  te  maken  heeft.  Meestal  bespreken  we dit  ook  samen  op  
minstens  2 BV's om  goed  voorbereid  te  zijn.  Ook  een  mooie  manier  om  
te  peilen  of  een  punt  duidelijk  overgebracht  wordt  is  het  CHO. Hierin  
wordt  ook  standaard  de  ALV en  haar  puntjes  besproken.  Het  komt  ook  
voor  dat  we naar  aanleiding  van  het  CHO besluiten  een  puntje  toch  niet  
op  de  ALV te  brengen.
Daarnaast  zorg  ik ervoor  dat  de  tongbrekende  zinsconstructies  voor  
installaties  en  decharges  helemaal  uitgeschreven  worden.

Soms
Vooral  in  het  begin  van  het  jaar  zijn  de  beletten  en  constitutieborrels  
met  andere  vernigingen.  Dit  zijn  kennismakingen  waarvoor  het  handig  
is  een  verhaaltje  voor  te  bereiden  en  alvast  een  cadeatje  te  kopen.  
Hierbij  doet  de  Praeses  het  woord.

CBL vergaderingen.  Het  Comite  behoud  Lucasbolwerk  strijd  tegen  de  
parkeergarage  die  de  gemeente  geplanned  heeft  bij  ons  voor  de  deur.  Er 
zitten  mensen  in  van  Biton,  Unitas,  omwonenden,  en  andere  



betrokkennen.  Jarenlang  heeft  het  vooral  bestaan  uit  procederen,  maar  
omdat  het  nu  erg  dichtbij  komt  wordt  er  ook  een  evenement  gepland  
die  meer  mensen  erbij  betrokken  moet  maken.
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Toelichting  op  mijn  agenda
Dit  is  een  redelijk  gemiddelde  week  qua  afspraken.  Het  wisselt  nogal  
per  week  en  deze  week  is  ongeer  het  gemiddelde  hiervan.  Ik heb  
eigenlijk  bijna  alleen  maar  afspraken  die  niet  functiespecifiek  zijn.  Als  
Ab actis  heb  je  niet  echt  afspraken  met  leden  of  externen.  

Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
Deze  week  heb  ik de  boodschappendienst  voor  boven  en  moet  ik dus  
brood,  melk  e.d.  kopen,  dat  doe  ik dus  nog  even  voor  de  BV. 

Snel  voor  de  BV nog  even  de  post  sorteren  die  in  de  brievenbus  zit  van  
afgelopen  zaterdag

Mijn  postmap  sorteer  ik op  “wel” of  “niet  op  ALV” nadat  deze  tijdens  de  
BV zijn  besproken.  Ook  heb  ik veel  mailtjes  in  de  juiste  mappen  (van  
bestuurders)  gezet.  

Om  4 uur  proberen  we altijd  met  zijn  allen  thee  te  drinken.  Zo komen  
we ook  nog  eens  beneden.  Ik was  echter  in  mijn  eentje  thee  aan  het  
drinken  omdat  iedreen  alweer  achter  een  computer  zat.  Dave  had  een  
paar  doosjes  thee  gekocht  waardoor  we nu  20  soorten  heb  en  ik vind  
het  gek  genoeg  leuk  om  de  thee  bij  te  vullen.  Ik was  dus  wel  even  bezig  
hiermee.  

Ik was  mijn  abactis  mailbox  indeling  zat  dus  dat  heb  ik helemaal  
omgegooid  nu  is  het  perfect.  Geen  mailtjes  meer  die  nergens  bijhoren.

Alvast  maar  begonnen  met  de  convocaten  veranderen  in  pagemaker.  Ik 
heb  een  standaard  opmaak  waarin  ik de  datum,  ALV, installaties  en  
decharges  en  agendapunten  moet  veranderen.  Heb  ook  gelijk  nog  maar  
een  paar  mapruggen  gemaakt  voor  o.a.  de  inschrijfmap  staat  daar  nu  
tenminste  ook  een  duizendpoot  op.  

Ga met  kerst  een  paar  dagen  naar  Brugge  met  Johan  dus  heb  even  naar  
een  paar  goedkope  hotels  gezocht.  Ook  even  mailtjes  beantwoordt  die  
blijven  vaak  lang  liggen.  

Heb  Ben meegeholpen  met  bijvullen  en  tappen.  Dave  was  ziek  dus  Ben 
viel  in  en  de  medetapper  kwam  niet  opdagen.  

Dinsdag
's  Middags  komt  het  BOCS dus  heb  ik luxe  chocoladecake  gekocht.  Ook  
heb  ik nog  wat  boodschappen  voor  op  kantoor  gedaan.

Als  ik op  Biton  aankom  natuurlijk  weer  de  post  sorteren  en  email  



controleren.

Alvast  een  beetje  opgeruimd  omdat  ik kantoordienst  heb  deze  week.  

Eens  in  de  zoveel  tijd  vervang  ik de  ledenlijst  op  de  website  omdat  er  
veel  wijzigingen  zijn.  Ben leek  het  handig  als  de  IK erbij  staat  dus  heb  ik 
dat  gedaan.

Omdat  de  bar  een  redelijke  rotzooi  was  heb  ik hem  even  opgeruimd.  
Ook  heb  ik even  koffie  gezet  en  het  represervies  klaargezet.  

Na het  BOCS belet  was  ik even  alle  represervies  af  en  ruim  de  troep  op.  
Er stond  nog  veel  afwas  dus  die  heb  ik ook  gedaan.  Toen  was  het  te  laat  
om  boven  voor  het  eten  nog  iets  te  doen,  dus  ben  ik begonnen  met  de  
spelletjeskast  op  te  ruimen.  Het  eten  was  er  echter  al  toen  ik nog  niet  
klaar  was,  dus  het  blijft  een  troep.
 
Vaak  eten  we met  een  groot  deel  van  het  bestuur  samen.  Hiervoor  delen  
we ook  kook-  en  afwasdiensten  in.  

Samen  met  Manja  ben  ik naar  het  Jeanscentre  gegaan.  10% van  de  omzet  
ging  naar  de  vereniging  en  2e  artikel  halve  prijs.  Was  erg  gezellig  met  
z'n  2en  de  hele  winkel  voor  je, met  4  personeelsleden.  De vereniging  
heeft  er  wel  9  euro  aan  verdiend!

Woensdag
Omdat  het  bijna  kerst  is  kunnen  we de  post  met  kerstpostzegels  
versturen  dus  die  haal  ik om  11:00  nog  even  voordat  ik naar  kantoor  ga.  
De rubicon  moet  deze  week  verstuurd  worden  dus  dat  kan  dan  lekker  
goedkoop.  

Zoals  iedere  dag,  email  en  post  sorteren.  Ook  weer  even  aan  de  
convocaten  gewerkt,  heb  de  uitleg  van  de  agendapuntjes  van  Eelco  
gekregen  en  die  heb  ik toegevoegd.  Ongeveer  een  kwartiertje  werk.
 
Naast  dat  de  Rubicons  naar  de  leden  gaan,  gaan  er  ook  een  aantal  naar  
externen.  Zo gaat  hij  in  ieder  geval  naar  al  onze  zusjes.
 
We zijn  door  het  EUG een  oekumenische  studentengemeente  
uitgenodigd  voor  een  lunch  op  hun  kantoor  in  Cunera.  Een stuk  leuker  
dan  ik verwacht  had.  Het  zijn  erg  leuke  mensen  en  erg  geïnteresseerd.
 
Er zijn  21  mensen  die  hun  convocaat  via  de  post  krijgen.  Omdat  dit  
extra  veel  tijd  kost  ben  ik rond  14:00  iedereen  af  gaan  bellen  om  te  
vragen  of  het  ook  via  email  mocht.  Dat  was  geen  succes,  bijna  niemand  
nam  op  en  niet  iedereen  wil het  per  email.  Besluit  toch  maar  om  het  op  
het  convocaat  zelf  te  vragen,  scheelt  een  hoop  tijd.
 
Dinsdagavond  had  Wybe CHO waar  hij  de  installaties  en  decharges  



nagaat.  Die had  ik 's  ochtends  op  mijn  bureau  en  kan  daardoor  het  
convocaat  afmaken.  De convocaten  +  labels  printen  voor  de  
postconvocaten.  Een deel  van  de  postconvocaten  konden  nog  met  de  
Rubicons  mee  dus  dat  heb  ik ook  even  uitgezocht.  Al met  al  een  half  
uurtje  werk.

Omdat  het  donderdag  Open  Avond  is  moeten  er  inschrijfdiensten  
ingedeeld  worden.  We zitten  dan  afgewisseld  een  uur  achter  de  
informatietafel.

De Rubicon  van  de  leden  die  buiten  Utrecht  wonen  (of  buiten  de  
Rubicon- wijken)  worden  per  post  verstuurd.  Omdat  er  nogal  veel  extra  
in  de  Rubicon  zat  heb  ik alle  Rubicons  aan  de  boven  en  onderkant  dicht  
geplakt.  Dit  nam  erg  veel  tijd  in  beslag.  Ook  moesten  er  nog  postzegels  
op.  

Na de  lunch  van  de  EUG was  ik mijn  sleutels  kwijt,  op  Biton  kon  ik ze  
nergens  vinden  dus  toen  ben  ik de  route  naar  Cunera  maar  afgegaan.  Er 
was  een  brievenbus  op  de  route.  Sleutels  niet  gevonden  maar  wacht  af  
totdat  het  Nerd- dispuut  heeft  opgeruimd.  

Een mailconvocaat  is  in  principe  hetzelfde  als  een  postconvocaat  alleen  
staat  het  in  een  tekstbestand.  Dus  ik hoef  alleen  maar  te  kopieren  en  
plakken  en  dan  in  een  mailtje  zetten.  Als  bijlage  stuur  ik dan  ook  de  
notulen  van  de  vorige  ALV mee.  Kostte  ongeveer  een  half  uur.

Het  stoelenbriefje  komt  op  de  stoel  te  liggen  tijdens  de  ALV. Is eigenlijk  
hetzelfde  als  de  convocaat  met  de  notulen  op  een  briefje  alleen  dan  niet  
in  briefformaat.  Dus  daar  ben  je  in  tien  minuten  mee  klaar.

Ga deze  keer  samen  thuis  met  Johan  eten,  dat  gebeurt  niet  zo  vaak  
meer  sinds  het  bestuursjaar.  

Donderdag
OTWOB betekent  OnderzoeksTeam  Werk  Op  Biton  en  daarmee  willen  we 
iets  doen  aan  mogelijke  werkeloosheid  op  Biton.  Ik was  er  de  eerste  
keer  niet  bij  dus  lees  eerst  even  de  notulen  door.  Meer  een  ideeenlijst,  
welke  we deze  keer  weer  nagaan  om  te  kijken  of  we hier  wat  mee  willen  
doen.  

Omdat  Dave  ziek  is, brengen  we ieder  een  deel  van  zijn  wijk  weg.  Ik doe  
de  Rubicons  die  niet  op  de  Uithof  of  IBB liggen  van  zijn  wijk.  Aangezien  
ik die  wijken  daar  helemaal  niet  goed  ken,  stippel  ik een  route  uit  op  de  
kaart,  dat  kost  zo  een  half  uur.
 
Het  wegbrengen  valt  mee,  het  is  wel  leuk  om  te  doen  als  je  eenmaal  
bezig  bent.  Ben je  ook  weer  een  keertje  overdag  buiten  en  zie  je  wat  van  
Utrecht.  Een Rubicon  lukt  me  niet  om  te  bezorgen  omdat  het  adres  niet  
bestaat,  beetje  raar.  Ik moest  er  nog  speciaal  voor  omrijden.  



Aansluitend  heb  ik weer  boodschappen  gedaan  voor  op  kantoor.

Als  ik om  14:00  weer  op  kantoor  ben  sorteer  ik de  post  en  orden  ik mijn  
bureau  een  beetje,  overal  briefjes  kan  ik niet  tegen.  Ook  werk  ik mijn  
doeboekje  bij.  Hier  staat  alles  in  wat  ik moet  doen.  Op  dit  moment  is  
dat  niet  echt  heel  veel.
 
Ben had  zich  verslapen,  en  toen  ik hem  rond  15:00  belde  bleek  hij  ook  
ziek  dus  heb  ik de  Rook  opgeruimd  in  plaats  van  hem.

Vanaf  16:00  is  Biton  open  en  heb  ik gewoon  aan  de  bar  gezeten  en  niets  
meer  gedaan.  Heb  nog  een  paar  uur  aan  de  informatietafel  gezeten.  
Johan  kwam  ook  langs  en  toen  zijn  we samen  om  3 uur  naar  huis  
gegaan.  

Vrijdag
Deze  week  heb  ik ook  kantoordienst  samen  met  Koe(n). Ik heb  niets  
meer  te  doen  dus  om  14:00  ga  ik het  kantoor  eens  goed  opruimen.  
Indûr  en  Eelco  hebben  ook  meegeholpen  omdat  ze  vorige  week  er  niet  
veel  aan  gedaan  hebben.  Het  kantoor  ziet  er  sinds  lange  tijd  weer  echt  
opgeruimd  uit.

Wanneer  het  kan  ga  ik op  vrijdagavond  naar  mijn  ouders.  Daar  zit  ik 
nog  bij  een  muziekvereniging  waarvan  de  repetitie  is  op  vrijdagavond.  

Zaterdag
Ik ben  's  avonds  ziek  thuisgekomen  en  ben  zaterdag  dus  de  hele  dag  
thuisgebleven.  Heb  dus  het  schoonmaken  en  de  honorairenborrel  
gemist.  Mijn  telefoon  lag  nog  op  Biton  dus  heb  alle  medebestuurders  
gemaild.  Heb  de  hele  dag  ziek  in  bed  gelegen  en  zondag  ook.
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De agenda van Eelco de Fiscus
Maandag Dinsdag Woensdag Donderdag Vrijdag Zaterdag Zondag

Squashen Squashen met Indûr
Kerstplanning maken 
met Didy

Afspraak met Monique

Afspraak met Vito Schoonmaken

BOCS belet Afspraak met Sopje

Koken

Eten bij Didy's ouders

Afwassen + schoonmaken
keuken met Indûr

Honobo
Kascie vergadering Tappen

LTS vergadering



Toelichting  op  mijn  agenda
Opzich  was  dit  een  redelijk  'normale  week'  (niet  dat  zoiets  echt  bestaat  
in  een  bestuursjaar,  maar  dat  terzijde).  Ik heb  regelmatig  afspraken  met  
fisci  van  commissies,  maar  ook  van  clubs  en  soms  ook  barfisci.  Wel zijn  
er  deze  week  een  beetje  veel  vergaderingen:  een  BV, een  kascommissie  
vergadering,  een  CHO (waar  ik als  computercommissiehoofd  bij  
aanwezig  ben)  en  mijn  eerste  LTS vergadering.

Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
Ik sta  vlak  voor  het  squashen  op:  douchen  doe  ik daarna  wel  en  ik 
ontbijt  graag  licht.

De BV is  vroeg  klaar,  dus  ik grijp  mijn  kans  en  duik  even  achter  een  
computer  om  met  de  Nerds  te  gamen.  Het  plezier  is van  korte  duur,  
want  de  tafels  waar  de  computers  op  staan  zijn  geleend  van  Unitas  en  
moeten  voor  17:00  terug  zijn.  Ik help  even  met  het  improviseren  van  
nieuwe  tafels  en  het  terug  sjouwen  van  de  tafels.  Het  is  niet  de  eerste  
keer  dat  ik daar  een  tafel  terug  kom  brengen.

Het  blijkt  dat  er  een  KEMA vergadering  is,  dat  betekent  dat  Indûr  en  ik 
dus  niet  hoeven  te  koken.  Mooi, dat  scheelt  weer  een  uurtje  werk.

Niet  een  heel  boeiend  klusje  maar  het  moet  even  gebeuren:  uitzoeken  
hoeveel  data  de  AK en  EK hebben  gekregen  en  hoeveel  nog  beschikbaar  
zijn.  De afgelopen  jaren  lijkt  hier  ook  niet  echt  op  gelet  te  zijn,  maar  
omdat  ik vind  dat  hetzelfde  budget  ook  hetzelfde  aantal  activiteiten  
inhoudt  besteed  ik samen  met  Wybe wat  tijd  om  donderdagen  en  
maandagen  te  tellen.

Dinsdag
Vandaag  sta  ik relaxed  op  en  neem  rustig  de  tijd  om  te  ontbijten  en  wat  
tv  te  kijken.  Rond  een  uurtje  of  12:00  ben  ik op  Biton  en  verwerk  ik m'n  
email  inbox  en  alle  briefjes  uit  m'n  opschrijfboekje  in  m'n  'systeem'.  
Alles  komt  op  één  plek  terecht  en  ik hoef  me  geen  zorgen  te  maken  dat  
ik iets  vergeet.

Voor  het  BOCS belet  bereid  ik nog  even  een  paar  dingetjes  voor  die  op  
de  ALV gaan  komen  zodat  ik het  vanavond  eerst  aan  de  CHO kan  
voorleggen.

De mensen  van  BOCS zijn  heel  lief,  maar  ze  gaan  maar  niet  weg.  Terwijl  
Koe(n) nog  rustig  met  ze  zit  te  keuvelen  aan  de  bar  regel  ik vast  samen  
met  Ben een  kluisje  dat  hij  nodig  heeft  als  fiscus  van  de  toneelclub.

Rond  19:30  belt  m'n  moeder.  Gelukkig  geen  computerproblemen  deze  



keer.

Na de  CHO doe  ik nog  een  paar  kleine  taakjes  en  zoek  ik m'n  Rubicon  
wijk  uit.  Met vier  uitgeprinte  kaartjes  en  sterretjes  op  de  precieze  
locaties  moet  het  goed  te  doen  zijn.

Woensdag
Voor  de  tweede  keer  squashen  deze  week,  met  Indûr.  Vaak  sporten  is  
best  prettig  en  vooral  een  kwestie  van  tijd  voor  maken.

Sopje  heeft  nog  een  barfiscaat  af  te  maken  en  daar  kan  ik hem  bij  
helpen.  Het  is  behoorlijk  handig  voor  een  commissiefiscus  als  er  even  
iemand  naast  zit  aan  wie  je  constant  vragen  kunnen  stellen.

Voor  het  eten  verwerk  ik nog  even  de  laatste  data  uit  het  barlogboek  
waar  in  staat  hoeveel  mensen  op  een  bepaalde  datum  om  00:00  in  het  
pand  zijn.  Handig  voor  de  LTS vergadering  straks.

Na de  LTS vergadering  is  Suske  bijna  jarig,  dus  blijven  we nog  even  
gezellig  aan  de  bar  zitten:  mijn  drie  voorgangers  Suske,  Axel  en  Sjors,  
Indûr  en  ikzelf.

Donderdag
Ik sta  vroeg  op  om  m'n  Rubicons  te  bezorgen.  Het  is  de  eerste  keer,  dus  
ik heb  geen  flauw  idee  hoe  lang  ik er  over  ga  doen.  Het  valt  mee  hoeveel  
werk  het  is  en  ik ben  al  om  10:30  op  Biton,  ruim  op  tijd  voor  de  OTWOB 
(OnderzoeksTeam  Werk  Op  Biton)  afpraak  met  Wybe, Liesbeth  en  Indûr.

Monique  is  fiscus  van  de  kalendersub  van  de  fotocommissie  en  we 
hebben  een  paar  vragen  voor  elkaar.  Omdat  dat  soort  dingen  toch  het  
makkelijkst  face- to- face  gaan  hebben  we op  Biton  afgesproken.

Vito  is  fiscus  van  de  AK en  heeft  z'n  eerste  paar  bonnetjes  binnen.  Ik leg  
hem  uit  hoe  hij  z'n  schriftje  en  het  verslagmodel  moet  gebruiken  en  
maak  daarna  samen  met  hem  een  begroting  voor  de  rest  van  de  data.

Deze  week  is  het  mijn  beurt  om  het  U- blad  op  te  halen,  dus  rond  16:15  
wandel  ik even  naar  het  dichtsbijzijnde  universiteitsgebouw.

Het  is  een  Open  Avond  en  de  vroege  tapdienst  is  dan  superleuk  (want  
superdruk).  Mooi dat  ik die  tijdens  de  BV heb  weten  te  claimen.

Vrijdag
Gisteravond  heb  ik aanzienlijke  vooruitgang  geboekt  in  mijn  tour  langs  
alle  speciaalbieren  (je bent  toch  vaak  genoeg  op  Biton),  dus  ik sta  pas  
om  15:00  op  en  voer  niet  zo  heel  veel  uit  vandaag..

Net  als  ik de  trein  naar  Pijnacker  wil gaan  halen  gaat  de  bel.  Ik moet  



toch  naar  beneden  dus  ga  ook  meteen  open  doen.  Het  zijn  twee  
vrouwen  van  'De Commissie'  (Societeits  bestuur)  van  het  UVSV die  hun  
goudvissen,  Henk  en  Penk,  te  logeren  brengen  vanwege  hun  kerstreces.  
Hadden  ze  afgesproken  met  die  blonde  jongen  met  lang  haar  achter  de  
bar.

Zaterdag
Omdat  Didy  vroeg  moet  werken  sta  ik uit  solidariteit  ook  maar  vroeg  
op.  Dat  komt  helemaal  niet  slecht  uit,  want  ik had  nog  wel  wat  briefjes  
te  verwerken  en  bovendien  kan  ik dan  meteen  sinds  een  paar  weken  
weer  wat  werk  doen  voor  Paragin,  het  bedrijf  waar  ik werk.

Tussen  het  schoonmaken  en  de  honobo  maak  ik gebruik  van  het  
draadloze  internet  aan  de  bar  om  nog  wat  dingetjes  te  doen  en  ga  ik 
met  Indûr  eten  halen  bij  de  briljante  Indonesiër  in  de  Biltstraat.  

Zondag
Ik heb  niet  veel  slaap  gehad,  maar  gisteravond  wel  m'n  biertour  
afgemaakt  (ugh).  Een lekker  rustig  dagje  samen  met  Didy.  We huren  een  
film  en  draaien  's  avonds  samen  een  maaltijd  in  elkaar,  iets  dat  niet  
zoveel  meer  voorkomt  dit  jaar.

Didy  gaat  naar  Biton  voor  de  toneelclub,  dus  ik ga  maar  mee.  Boven  op  
kantoor  bedenk  ik me  dat  het  wel  leuk  is  om  even  wat  boekhouding  bij  
te  werken.  Binnen  een  uur  verwerk  ik twee  weken  giroafschriften  en  
ruim  een  maand  aan  memoriaalbonnetjes.

Eenmaal  weer  thuis  maak  ik samen  met  Didy  de  indgredientenlijst  van  
de  recepten  die  we vanochtend  hebben  uitgekozen  voor  het  kerstdiner  
dat  we gaan  geven  voor  onze  ouders  (scheelt  toch  weer  twee  keer  naar  
een  uithoek  van  het  land  reizen).  Dan  merk  ik dat  de  griep  na  Dave,  Ben 
en  Liesbeth  ook  mij  te  pakken  heeft  gekregen.  Snel  naar  bed,  en  morgen  
weer  om  9:30  squashen.
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De agenda van Indûr de Vicarius
Maandag Dinsdag Woensdag Donderdag Vrijdag Zaterdag Zondag

Hapjes met Liesbeth
Laat tappen

Squashen Squashen

Omzet UIT-eten 
uitzoeken
Debiteurenlijst opschonen

Lunch bij EUG

Gepu strategie met Ben
Afsluitbos maken & kijken 
naar nieuwe barkas

Schoonmaken

Belet BOCS Boekhouden Drankverbruik uitrekenen

Pauze
Kas Tellen & Geld naar de 
bank brengen Open Avond

Boodschappen voor eten Koken

Eten bij Elske & Vlark

Afwassen & Keuken 
schoonmaken

HoNoBo
Kascie vergadering

LTS Vergadering
Cyberia met…Diorama!!!



Toelichting  op  mijn  agenda
Het  was  een  week  met  weinig  afspraken:  in  het  begin  van  het  jaar  
hadden  we veel  meer  oraties,  borrels  en  kennismakingen  (wat  ook  
logisch  is). Ook  heb  ik veel  meer  boekhouding  gedaan  dan  normaal:  ik 
liep  flink  achter,  maar  nu  niet  meer.  Verder  heb  ik deze  week  vrijwel  
niet  getapt,  wat  vrij  uitzonderlijk  is, maar  wel  eens  lekker  rustig.  Het  is  
grappig  hoe  je, door  het  schrijven  van  een  dagboek  zoals  dit,  veel  
bewuster  bezig  bent  met  je  weekindeling:  voor  mijn  gevoel  was  elke  
week  er  een  van  besturen,  maar  als  ik zo  nadenk  over  wat  ik nou  
feitelijk  doe  is  eigenlijk  elke  week  anders.  Supergaaf!

Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
Om  9.30  lekker  squashen.  Alleen  Eelco  is er  aan  het  begin;  later  komt  
ook  Koe(n) nog  langs.  Wybe blijft  blijkbaar  liever  bij  z'n  vriendin  in  bed  
liggen.  Ben wist  het  niet.

Eigenlijk  moet  ik nog  de  actielijsten  van  de  vorige  bestuursvergadering  
nog  uitwerken,  maar  dit  vergeet  ik (echt  waar!), zodat  ik even  kan  
Unreal  Tournamenten  in  de  zaal.

BV! Dave  is  ziek,  dus  belangrijke  beslissingen  en  beleid  kunnen  niet  aan  
de  orde  komen,  maar  standaardpun tjes  wel. Gelukkig  blijkt  Koe(n) 
bereid  mijn  late  dienst  over  te  nemen,  omdat  ik me  een  beetje  
kwakkelig  voel.  Een fijn  gevoel

Om  15.45  is  de  BV klaar.  Een korte:  meestal  hebben  we moeite  om  voor  
4- en  klaar  te  zijn.  Dan  maar  wat  eerder  pauze.  Elke werkdag  hebben  we 
om  16.00  theepauze  aan  de  bar.  Deze  week  is  er  ook  NerdLAN, en…
.Unreal!!!

Omdat  we eerder  pauze  hadden  al  om  16.15  weer  aan  het  werk.  Er moet  
nog  een  hoop  gebeuren  aan  het  tussentijds  verslag  van  het  eerste  
kwartaal  (juli  tot  september),  en  ik vergeet  het  steeds,  terwijl  het  
vanavond  op  de  kascie  wordt  behandeld.  Oh  oh.  En dan  moet  ik ook  nog  
koken.

Rond  een  uurtje  of  5 belt  de  KEMA op  dat  ze  op  Biton  gaan  vergaderen  
(met  eten),  en  of  we mee  willen  eten.  Hoera,  dat  komt  goed  uit:  nu  hoef  
ik niet  te  koken,  en  kan  ik nog  even  doorwerken  aan  het  tussentijds  
verslag.  Het  kost  echt  veel  meer  tijd  dan  ik had  gedacht.  Gelukkig  
vordert  het  werk  wel  gestaag.

Vergaderingen  van  de  KasCommissie  zijn  altijd  gezellig,  maar  wel  heel  
anders  als  bestuurslid  dan  als  gewoon  commissielid.

Laat  tappen  hoeft  dus  niet.  Nu mag  ik gewoon  om  01.00  naar  huis.



Dinsdag
's  Ochtends  vroeg  aan  het  werk:  er  moet  nog  veel  gebeuren  met  de  
boekhouding  van  het  eerste  kwartaal:  er  bestaat  onduidelijkheid  over  
geld  van  BOA en  de  UIT kookploeg.  Dit  ga  ik uitzoeken.  Er is  niemand  
op  kantoor.  Heerlijk  rustig  werken.

Met Ben heb  ik een  afspraak.  We gaan  kijken  of  het  mogelijk  is om  onze  
sterke  drank  voortaan  via  de  Gepu  te  kopen.  Dan  zouden  ze  het  
misschien  kunnen  komen  brengen,  en  hoeft  de  assessor  in  een  klap  niet  
meer  naar  de  slijter  en  naar  de  Gepu.  Tijdens  de  lunch  brainstormen  we 
hierover.  Helaas  is Dave  nog  steeds  ziek:  hij  is  er  natuurlijk  ook  nauw  
bij  betrokken.

Om  15.00  komen  de  dames  van  het  bestuur  van  BOCS op  de  koffie  om  
kennis  te  maken.  De nerds  zitten  lekker  te  LANnen,  maar  dat  mag  de  
gezelligheid  niet  drukken.  Op  een  enkele  uitroep  van  "gotverdekanker  
kutnazi"  na  gedragen  ze  zich  voorbeeldig.  Het  BOCS bestuur  krijgt  een  
kop  koffie  en  een  rondleiding,  en  om  een  uur  of  5 schoppen  we ze  weer  
het  pand  uit,  omdat  er  nog  veel  moet  gebeuren.

Op  dinsdag  of  woensdag  moet  ik de  kas  tellen:  leuk  werk,  maar  het  kost  
wel  een  uurtje.  Omdat  het  BOCS belet  uitliep  begin  in  een  stuk  later.  
Daarom  moet  Wybe  in  z'n  eentje  boodschappen  doen.  Wij gaan  namelijk  
samen  koken.  Tijdens  het  tellen  zet  ik altijd  harde  muziek  aan,  en  heb  
ik een  rustig  uurtje  zonder  denkwerk.  Omdat  ik vorige  week  geen  geld  
naar  de  bank  heb  gebracht  is  er  nu  een  hele  hoop.  Er is  echter  geen  tijd  
meer  om  het  vandaag  weg  te  brengen.  Dan  morgen  maar.  

Wybe en  ik gaan  koken.  Het  wordt  kerriefantasie;  een  favoriet  recept  
van  ons.  Omdat  de  nerds  in  de  zaal  zitten  moeten  we aan  de  bar  eten.  
Wat  saai! Na het  eten  ben  ik vrij,  dus…Gamen!  Lekker  Unreal  
Tournament  en  Call  of  Duty  spelen.  Op  weg  naar  huis  breng  ik nog  even  
mijn  Rubicons  rond  in  de  wijk  Lombok:  omdat  ik er  al  veel  op  Biton  aan  
mensen  had  gegeven  een  fluitje  van  een  cent.

Woensdag
Voor  het  eerst  gaan  Eelco  en  ik een  tweede  keer  in  de  week  squashen.  
Vermoeiend,  maar  leuk.

Dave  is  nog  steeds  ziek,  maar  de  rest  van  ons  gaat  lunchen  bij  de  EUG, 
een  christelijk  verband.  Twee  aardige  katholieke  pastors  (een  man  en  
een  vrouw)  onderhouden  ons  tijdens  de  lunch  met  verhalen  over  EUG en  
het  geloof,  en  wij vertellen  wat  over  Biton.  Erg gezellig.

Na de  lunch  ga  ik gauw  aan  het  boekhouden:  er  liggen  nog  een  hele  
hoop  bonnetjes  op  me  te  wachten,  die  moeten  worden  verwerkt.  Verder  
kijk  ik met  Koe(n) nog  even  naar  de  inkomsten  en  uitgaven  van  BOA: 
hier  zitten  wat  mysterieuze  dingen  tussen.  Volgende  week  heb  ik een  



afspraak  met  Suske  om  hier  ook  naar  te  kijken:  hij  heeft  het  geld  van  
BOA geregeld  destijds,  dus  misschien  kan  hij  wat  meer  licht  op  de  zaak  
werpen.

Elke woensdag  maakt  het  bestuur  na  het  eten  de  keuken  schoon,  omdat  
we er  elke  dag  koken,  en  op  donderdag  de  KEMA er  weer  in  moet.  Eelco  
en  ik vinden  dit  leuk  om  te  doen,  en  we staan  dan  ook  flink  voor  op  de  
rest  (al onze  diensten  worden  bijgehouden  in  een  groot  excelsheet).  We 
zijn  inmiddels  al  een  geroutineerd  team,  en  ruim  op  tijd  klaar.

De Lange- termijn  Sub  van  de  Kascommissie  gaat  over  financieel  lange-
termijn  beleid.  (Oud)  fisci  en  vicarii  hebben  het  over  onderwerpen  als  de  
hypotheek  van  het  pand,  conjunctuurbuffers  en  een  nieuwe  formule  
voor  het  streefvermogen.  Interessant  om  een  keer  mee  te  maken:  weer  
flink  wat  geleerd  over  het  pand  en  de  gelden  van  de  vereniging,  waar  ik 
normaalgesproken  niet  veel  mee  te  maken  heb.  Na afloop  ???

Donderdag
Op de  afgesproken  tijd  zijn  alleen  Eelco  en  ik er,  maar  rond  kwart  over  
zijn  Liesbeth  en  Wybe er  ook.  Met ons  vieren  vormen  wij het  
OnderzoeksTeam  Werk  Op  Biton,  dat  nieuwe  manieren  probeert  te  
bedenken  om  mensen  actief  te  kunnen  laten  worden.  We hebben  een  
nuttige  vergadering,  met  handige  nieuwe  ideeen  die  ook  nog  eens  
concreet  zijn.

Omdat  de  OTWOB vergadering  uitloopt  heb  ik hier  geen  tijd  voor.  Dan  
maar  volgende  week.  In plaats  daarvan  nog  wat  boekhouden  (dit  keer  de  
gepinde  uitgaven),  en  dan  is  het  alweer  tijd  om  richting  beneden  te  
gaan.  Lekker  aan  de  bar  hangen.

Op  de  Open  Avond  is  het  al  snel  gezellig  druk.  Lekker  een  biertje  
drinken  en  het  U- Blad  Crypto  maken.  Dan  lekker  eten  (goed  zo  KEMA!), 
om  vervolgens  met  Liesbeth  aan  de  inschrijftafel  te  gaan  zitten,  om  
eventuele  geinteresseerden  te  woord  te  staan  en  in  te  schrijven.  Na 2 
uur  er  zitten  hebben  we 1 inschrijving,  en  dan  is  Koe(n) aan  de  beurt  om  
achter  de  tafel  plaats  te  nemen.  Ik ga  een  beetje  dansen,  om  om  half  1  
even  voor  Koe(n) te  tappen.  Rond  half  2 was  hij  weer  terug  van  het  
baby- sitten  op  stronken  ballen  met  een  vreetkick  (doe  mij  maar  5...nee  
8 tosti's!)

Om  half  5 is  het  opeens  al  weer  half  5. Gauw  slapen,  want  morgen  weer  
een  afspraak  om  3 uur.

Vrijdag
Ben en  ik zouden  uitrekenen  hoeveel  sterk  Biton  in  een  jaar  drinkt,  ivm.  
de  Gepu.  Helaas  is  Ben ziek.  Dan  maar  nog  wat  boekhouden,  en  
uitzoeken  hoeveel  een  nieuwe  Beamerlamp  kost.  Best  veel.



Voordat  we naar  Cyberia  gaan  lekker  het  speciaalbier  opdrinken  dat  ik 
Vlark  tijdens  de  wisselings- ALV gaf,  en  lekker  eten.

Om  21.30  zijn  we in  de  Ekko,  waar  Diorama  net  begint.  Het  optreden  is 
erg  leuk,  en  Elske  en  Vlark,  die  het  niet  kenden,  waren  positief  gestemd.  
Meteen  thuis  nog  twee  Diorama  albums  aangeschaft.  Na afloop  van  het  
optreden  lekker  blijven  dansen  op  Cyberia.  Er waren  veel  Bitonezen:  
Emba,  Manon,  Mayo,  Wijb, Myra,  Mirja,  Vlark,  Elske  en  ik.

Zaterdag
Schoonmaken!  Lekker  de  bar  opruimen.  Er zijn  niet  al  te  veel  afzeggers.  
Ook  het  indelen  gaat  prima.  Om  half  5 klaar.  Alleen  Eelco  en  ik blijven  
op  Biton  tot  de  HoNoBo,  en  we halen  Indonesisch.  Erg lekker,  en  veel.  
Dan  even  chillen,  en  het  is  al  weer  bijna  acht  uur.

Op  de  Honorairen  Borrel  worden  alle  nog  lid  zijnde  oud- bestuurders  en  
praesides  van  oude  societeitsbesturen  uitgenodigd  om  gratis  2 uur  te  
komen  zuipen.  Het  is dan  ook  gezellig,  met  grote  flessen  speciaalbier  
op  de  bar,  die  flink  snel  opgaan.  Eelco  en  ik maken  lekkere  hapjes  voor  
de  aanwezigen,  en  er  wordt  pret  gehad.

Elke zaterdag  maakt  het  bestuur  hapjes.  Vandaag  ik en  Liesbeth,  maar  
zij  is  ziek,  dus  Eelco  helpt  weer.  We flikkeren  snel  wat  in  de  frituur.  
Omdat  we al  speciaalbier  en  (in mijn  geval)  absinth  ophebben  ontaardt  
dit  in  een  katapultwedstrijd  waar  de  ratten  geen  droog  brood  van  
lusten:  kaassoufles  overal,  en  brokjes  kaas  en  worst  in  de  frituurpan  (en  
een  olijf!). Maar  het  was  wel  leuk  en  lekker.  Wel besluiten  we om  pas  na  
het  weekend  de  frituurpannen  op  te  ruimen,  omdat  we ons  er  niet  echt  
toe  in  staat  achten  (en  ook  geen  zin  hebben).  Uiteindelijk  ga  ik om  een  
uurtje  of  half  4  maar  eens  op  huis  aan.

Zondag
Niks  in  mijn  agenda.  's  Middags  met  mijn  vader  naar  Opa  en  Oma,  en  's  
avonds  lekker  thuis  eten  en  in  bad.  Dan  vroeg  naar  huis  en  naar  bed:  ik 
moet  morgen  vroeg  squashen.
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De agenda van Wybe de Vice-Praeses
Maandag Dinsdag Woensdag Donderdag Vrijdag Zaterdag Zondag

Squashen

Naar ouders

EUG kennismaking

Schoonmaken

BOCS Belet

Inky inwerken als
annuariumhoofd

Eten met studiegenoot

Eten Koken en Eten Koken en Eten

Soos Avond
Commissie Hoofden
Overleg

Sporten en Uithof 
Rubiconsbezorgen Honobo



Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
Ik sta  om  9:00  op  en  zorg  dat  ik om  10:00  op  Biton  ben  zodat  ik de  BV 
nog  kan  voorbereiden  en  m'n  scriptie  uitprinten  en  inleveren  (eindelijk!)

Om  16:00  hebben  we het  'Thee  Half  Uurtje'  met  het  bestuur.  Even  
uitrusten  en  met  elkaar  praten  over  het  hoe  en  wat.

Ik heb  contact  met  verschillende  mensen:  commissies,  bandjes  die  op  
Biton  willen  spelen,  over  het  verdelen  van  de  AK /  EK data.  Verder  
bereid  ik alvast  de  CHO van  morgen  een  beetje  voor.

Dinsdag
Als ik m'n  Rubicons  gevonden  heb  is  het  nog  een  kwestie  van  de  beste  
route  uitzoeken  en  bezorgen.   Is dat  ook  weer  gebeurd.

Ik ga  wat  vroeger  naar  beneden  en  zorg  dat  het  een  beetje  is  opgeruimd  
voor  het  BOCS belet.

Om  19:00  tref  ik de  laatste  voorbereidingen  voor  CHO. Een half  uur  
later  beginnen  de  commissiehoofden  binnen  te  druppelen  en  drinken  
we nog  even  koffie  en  thee  voordat  de  CHO begint.

Rond  22:00  is  de  CHO afgelopen  en  ga  ik lekker  beneden  gamen  met  de  
Nerds.

Woensdag:
Ik sta  om  10:00  op  zodat  ik nog  even  mijn  kamer  op  kan  ruimen  
voordat  we bij  de  EUG gaan  lunchen.

De rest  van  de  dag  besteed  ik voornamelijk  aan  het  lezen  en  
beantwoorden  van  email  en  het  forum,  en  natuurlijk  mijn  doeboekje  
bijwerken.

Donderdag
Na de  OTWOB heb  ik contact  met  diverse  commissies,  lees  ik mijn  mail  
en  bereid  ik de  lotingen  die  straks  aan  de  bar  gaan  plaatsvinden  voor.

Tijdens  de  Soos  avond  werk  ik Test  en  Pinda  in  voor  hun  Cabaret  club.

Vrijdag
Voor  mijn  afspraak  met  Inky  besteed  ik nog  wat  tijd  aan  wat  dagelijkse  
bezigheden:  het  lezen  van  email,  wat  mensen  bellen  en  het  bijlezen  van  
het  forum.
Vandaag  geen  lange  werkdag:  vanaf  een  uurtje  of  19:00  ben  ik thuis  en  



besteed  ik de  rest  van  de  dag  aan  ontspannende  activiteiten  zoals  lezen  
en  tv  kijken.

Zaterdag
Voor  het  schoonmaken  ga  ik nog  even  de  stad  in  om  m'n  OV op  te  
halen,  mijn  iPod  op  te  halen  en  wat  te  posten.

Nog even  langs  huis  na  het  schoonmaken.  Even  eten  en  douchen  om  fris  
weer  bij  de  Honobo  aan  te  komen.

Zondag
's  Ochtends  ga  ik bij  m'n  ouders  op  bezoek.  Het  is  nogal  vroeg  en  ik 
moet  racen  om  de  trein  te  halen.   Aan  het  eind  van  de  middag  ga  ik 
weer  terug  naar  Utrecht  om  met  een  studiegenoot  te  gaan  eten.
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De agenda van Dave de Assessor
Maandag Dinsdag Woensdag Donderdag Vrijdag Zaterdag Zondag

Pianostemmer

Naar de GEPU 
met Angela

Nectar bestelling binnen 
halen

Met Indûr en Ben 
telefoonscript maken Tosti's maken

Sigaretten & drank halen

Oude stoelenhok 
schoonmaken

Bonnentjes verwerken

Bestelling moet binnen 
zijn

NSU op belet

Eten & afwassen Daan helpen

Poly sinterklaas SHB vergadering

Vrij



Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
Vloerenhoek  gebeld
Chubb  flamecontrole  gebeld

Dinsdag
Tapvork  geinstalleerd

Woensdag

Donderdag
Hydroceel  vullen

Vrijdag
N3rd- LAN

Zaterdag
N3rd- LAN

Zondag
N3rd- LAN

Wat ik normaal  ook  wel  eens  doe

Maandag
BV
Noodboodschappen  doen
Sociëteitsavond

Dinsdag
Van  Dongen  bestelling  opnemen  en  afhalen
Bavaria  bestelling  opnemen
Sigaretten  (en  sigaren)  halen  bij  Leo van  “in ’t vosje”

Woensdag
Bavaria  bestelling  doorgeven
Kleine  klussen  doen  (dingen  die  op  andere  dagen  zijn  blijven  liggen)

Donderdag
Tosti’s  maken
Noodboodschappen  doen



Sociëteitsavond

Vrijdag
Bavaria  bestelling  binnen  zetten

Zaterdag
Schoonmaken  of  TANK- slag
Sociëteitsavond

Elke  dag
Klussen
Kippen  voeren
Leden  helpen
Opruimen  van  andermans  zooi

Soms
Oraties
Gepu  (eens  in  de  2 weken)
Bert’s  bierhuis  (eens  in  de  maand)
Borrels
Beletten
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De agenda van Ben de Acquisitor
Maandag Dinsdag Woensdag Donderdag Vrijdag Zaterdag Zondag

BV voorbereiden

Aanwezig

Afspraak met Indûr en 
Dave

BOCS kennismaking Plannen

Kaartjes maken 
voor toneel Tappen

Boodschappen en koken

Jeanscenter 
sponsorverkoop

Soosavond HoNoBo Toneel



Toelichting  op  mijn  agenda
Deze  week  was  niet  helemaal  doorsnee  voor  mij.  Ik was  de  eerste  dagen  
ziek  aan  het  worden,  de  laatste  vier  dagen  ben  ik ziek  geweest  en  er  
waren  relatief  veel  onderbrekingen  (zoals  mijn  onverwachte  tapdienst  
op  maandag,  het  BOCS belet  en  de  kennismaking  met  EUG), waardoor  ik 
maar  weinig  aan  mijn  functiespecifieke  taken  ben  toegekomen.

Wat er in werkelijkheid  nog  meer  gebeurde

Maandag
Zondag  bedacht  ik me  weer  eens  dat  ik de  notulen  nog  niet  gelezen  had.  
Als  ik hiermee  klaar  ben  verwerk  ik mijn  notitieblokje  en  verwerk  ik het  
in  m'n  doeboekje.

Dave  is  ziek,  dus  we slaan  alle  puntjes  waar  hij  mee  te  maken  heeft  en  
die  niet  acuut  behandeld  moeten  worden  over.  Omdat  iedereen  wil 
lunchen  en  druk  lunchspullen  naar  de  vergaderzaal  draagt  en  koffie  zet  
beginnen  we zoals  gewoonlijk  ongeveer  10  minuten  te  laat.  Gelukkig  
zijn  we al  na  drie  uur  klaar,  want  ik wil nog  een  hoop  doen.

Ik maak  een  mailinglijst  aan  voor  Wybe, omdat  hij  het  niet  belangrijk  
vond  en  ik wel.  Daarna  schrijf  ik een  brief  voor  de  adverteerders  in  de  
nieuwe  rubicon,  vouw  ik ze  in  en  doe  ik ze  op  de  bus.

Romke  komt  langs  en  herinnert  me  aan  de  afspraak  om  kaartjes  voor  
toneel  te  maken.  Snel  maken  we in  een  grafisch  programma  een  
printsjabloon  voor  toegangsbewijzen  voor  de  toneelclub  en  stuur  ik 
hem  naar  de  copyshop.

Voor  de  soosavond  werk  ik nog  even  m'n  notitieblokje  door  en  doe  wat  
kleine  taken.

Ik heb  Dave  z'n  vroege  tapdienst  overgenomen.  Ik word  met  het  uur  
meer  verkouden  en  hoop  dat  ik morgen  m'n  bed  nog  uit  kom.

Ernstig  lekkend  uit  één  neusgat  begeef  ik me  huiswaarts  om  1:45

Dinsdag
Op weg  naar  de  douche  zie  ik een  grote  berg  was  die  nog  opgeruimd  
moet  worden.  Ik besluit  dat  dit  even  belangrijker  is  dan  op  tijd  komen.

Dave  is  nog  steeds  ziek.  We zouden  overleggen  hoe  we de  GEPU (horeca  
groothandel)  kunnen  overtuigen  om  voor  ons  voor  te  rekenen  of  het  
voor  ons  voordeliger  is  om  de  GEPU te  laten  bezorgen.  We behandelen  
het  terwijl  we lunchen,  maar  besluiten  dat  we ook  het  advies  van  Dave  
willen  hebben,  hij  studeert  immers  commerciële  economie.



Het  bestuur  van  BOCS komt  langs  om  kennis  te  maken.  We praten  wat  
over  onze  verenigingen  met  koffie  en  gebak  en  we geven  ze  een  
rondleiding.

Omdat  ik fiscus  van  de  toneelclub  ben,  maak  ik een  kasje  voor  onze  
toegangskaartjes  en  de  inkomsten  daarvan.

Vóór  het  eten  werk  ik nog  even  m'n  notitieblokje  door.

JeansCentre  Overvecht  benaderde  ons  afgelopen  donderdag  voor  een  
sponsordeal  die  op  het  eerste  gezicht  wel  aantrekkelijk  leek.  Leden  
krijgen  vanavond  korting,  Biton  krijgt  10% van  de  kassabon.  Helaas  zijn  
er  maar  weinig  mensen  geïnteresseerd.  Ik heb  weer  iets  geleerd  over  
sponsoring  en  besluit  hier  in  m'n  overdracht  aandacht  aan  te  besteden,  
zodat  m'n  opvolger  drie  keer  nadenkt  voor  hij /zij  zich  in  dit  soort  
kansarme  acties  stort.

Ik voel  me  niet  zo  lekker,  dus  ik ga  om  20:00  snel  naar  huis.

Woensdag
Om  11u  gaat  de  wekker.  Ik merk  dat  ik steeds  minder  fut  heb  en  ik heb  
veel  moeite  met  opstaan.  Dat  ik vannacht  maar  moeilijk  kon  slapen  
heeft  er  vast  ook  iets  mee  te  maken.  Als  ik maar  niet  ziek  ben  tijdens  de  
open  avond!

Gelukkig  worden  we erg  hartelijk  ontvangen  door  de  EUG. Ze vragen  
veel  over  Biton  en  onze  bestuurservaringen  en  vertellen  over  hun  
organisatie  (een  studentenkerk  met  een  aantal  leeskringen).  Dit  is  
verrassend  genoeg  nog  best  interessant,  dus  we praten  nog  even  door  
terwijl  we de  broodjes,  thee  en  koffie  naar  binnen  werken.  Ik ren  elk  
kwartier  naar  de  wc om  te  voorkomen  dat  ik te  veel  uit  m'n  neus  ga  
lekken.

Ik ben  blij  dat  ik even  boodschappen  kan  halen  en  koken,  even  wat  
anders  doen,  maar  baal  ervan  dat  ik voor  m'n  gevoel  niet  veel  heb  
kunnen  doen.

Omdat  ik me  niet  zo  goed  voelde  vanmorgen  heb  ik m'n  fiets  bij  Inky  
laten  staan  en  deze  heb  ik toch  echt  nodig  als  ik rubicons  wil bezorgen,  
dus  die  ga  ik om  20u  maar  even  halen.

Om  21u  ga  ik Rubicons  bezorgen.  Ik heb  de  adressen  waarvan  ik niet  
zelf  de  plaats  kon  afleiden  tot  vandaag  bewaard.  Gewapend  met  een  
stapel  uitgeprinte  plattegronden  vind  ik moeizaam  m'n  weg  door  
Wittevrouwen.  Toch  ben  ik blij  dat  ik deze  wijk  gekozen  heb,  wat  een  
mooie  huizen!

Na het  bezorgen  van  de  Rubicons  wil ik eigenlijk  nog  even  werken,  maar  
m'n  hoofd -  en  buikpijn  spelen  me  parten.  Ik word  wel  erg  blij  van  een  



mailtje  van  het  U- fonds,  waarin  ze  impliciet  aangeven  dat  ze  de  
subsidie  die  ik voor  de  toneelclub  heb  aangevraagd  toezeggen.

Als  ik om  23u30  naar  huis  ga  neem  ik me  voor  geen  wekker  te  zetten,  
zodat  ik even  kan  uitzieken  en  fit  ben  voor  de  open  avond,  waarvoor  we 
hebben  afgesproken  dat  iedereen  tot  minstens  3u  's  nachts  blijft.

Donderdag
Om  14u  word  ik wakker.  Het  fit  worden  is  mislukt.  Ik voel  me  niet  beter  
dan  gisteravond.  Even  later  beld  Liesbeth  of  iemand  mijn  “rookdienst”  
(het  opruimen  van  de  sociëteit)  van  15u  moet  overnemen,  omdat  ik er  
nog  niet  ben.  Ik leg  uit  dat  ik net  wakker  ben,  maar  dat  het  inderdaad  
wel  fijn  zou  zijn.

Nadat  ik naar  Biton  ben  gefietst  val  ik bijna  om  en  ik twijfel  of  het  niet  
beter  was  geweest  als  ik in  bed  was  blijven  liggen.

Als  drie  medebestuurders  hard  roepen  dat  ik naar  huis  moet  gaan  en  in  
bed  moet  gaan  liggen  neem  ik dat  maar  ter  harte.  's  Avonds  lijkt  het  wel  
weer  te  gaan,  maar  op  weg  naar  de  WC word  ik weer  helemaal  duizelig.

Vrijdag
Ik had  bedacht  om  om  14u  op  Biton  te  zijn,  maar  ik voel  me  niet  beter  
en  zie  dan  ook  geen  reden  om  naar  Biton  te  gaan.  Ik bel  Wybe  even  en  
spreek  af  dat  ik in  ieder  geval  het  schoonmaken  van  morgen  oversla  en  
wel  probeer  op  te  dagen  bij  de  HonoBo  (Honorairen  Borrel).  De rest  van  
de  dag  computer  ik wat  en  kijk  ik wat  t.v., maar  dat  is  ook  het  enige  
waar  ik me  toe  in  staat  voel.

Zaterdag
Ik maak  me  een  beetje  zorgen  over  m'n  ritme.  Ik werd  om  15u  wakker  
met  een  erg  onrustige  nacht  achter  de  rug,  waarbij  ik bijvoorbeeld  om  
5u  erachter  kwam  dat  m'n  computer  nog  steeds  aan  stond.  Ik besluit  
veel  moeite  te  gaan  stoppen  in  een  gezonde  levensstijl.  M'n eerste  
wapenfeit  is  het  kopen  van  een  gezonde  maaltijd  en  fruit.  Dat  
slaapritme  krijg  ik nog  wel  erin  gehamerd.

Of ik blijf  thuis,  of  ik ga  naar  de  HonoBo  waar  ik alleen  maar  stilletjes  in  
een  hoekje  kan  zitten.  Ik besluit  gewoon  relaxed  aan  mijn  gezondheid  
te  werken.  Verder  wil ik heel  graag  gaan  plannen,  omdat  ik nog  geen  
idee  heb  wat  ik komende  week  wil doen.  Dat  doe  ik morgen  wel.

Zondag
Nou,  dat  slapen  is  nog  steeds  moeilijk,  maar  als  ik om  14u  wakker  
wordt  ben  ik in  ieder  geval  weer  een  stuk  minder  wazig  dan  
gisteravond.



Om  15u  pak  ik mijn  projectenlijst  en  bedenk  voor  elk  van  de  projecten  
wat  de  volgende  actie  is  en  hoe  ik dit  in  ga  plannen.  Het  is  even  
schrikken  als  ik merk  dat  het  opeens  de  week  voor  het  kerstreces  is.  
Dringende  dingen  moeten  deze  week,  maar  ik merk  dat  de  week  dan  al  
snel  vol  zit  en  dus  plan  ik maar  meteen  mijn  vakantie  en  de  paar  weken  
daarna.

Ik besluit  dat  ik morgen  weer  beter  ben  en  bel  Eelco  dat  ik wel  wil 
squashen  morgenochtend.

Tijdens  de  toneelrepetitie  bespreken  we zaken  als  de  kostuumlijst,  het  
decor,  de  subsidie,  de  zaal  en  de  kaartverkoop.  We kunnen  helaas  niet  
spelen  vanavond  omdat  Alicia  ziek  is  en  we geen  doorloop  kunnen  doen  
zonder  haar.


